
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego

na 70. posiedzeniu Senatu
w dniu 4 lutego 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia Jacka Paszkiewicza

Podczas dy¿uru senatorskiego zapozna³em siê z najnowszym raportem Uniwersyteckiego Oœrodka Mo-
nitorowania i Badania Niepo¿¹danych Dzia³añ Leków. Z raportu wynika, ¿e oœrodek zanotowa³ tylko w jed-
nym regionie Polski a¿ piêæset dwadzieœcia piêæ przypadków wystêpowania niepo¿¹danych dzia³añ leków.

Znacznie wzros³a równie¿ liczba osób po szeœædziesi¹tym pi¹tym roku ¿ycia, które, wed³ug raportu,
za¿ywaj¹ za du¿o leków, czêsto wzajemnie siê wykluczaj¹cych. Sytuacja ta jest zwi¹zana z leczeniem siê
tych pacjentów jednoczeœnie u kilku ró¿nych specjalistów. Lekarze prowadz¹cy pacjenta czêsto nie ma-
j¹ wgl¹du do dokumentacji prowadzonej przez innego specjalistê, a pacjenci w wielu przypadkach nie
informuj¹ o przyjmowanych ju¿ lekach, przez co nara¿eni s¹ na negatywne skutki dzia³ania jednoczeœ-
nie stosowanych preparatów.

W zwi¹zku z przedstawion¹ sytuacj¹ zwracam siê do Pana Prezesa z proœb¹ o rozwa¿enie mo¿liwoœci
przeanalizowania tego zagadnienia.

Krzysztof Kwiatkowski




